
Der afholdes skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 7. januar 2020 16.30 – 18.30
Dagsorden
Deltagere: Poul Friis Evald, Laila Hellesøe, Gitte Beier, Ann Lorenzen Petersen, Rikke Jacobsen, 
Nina Christensen, Jesper Engelstad, Jesper Qvist, Trine Petersen, 
 
Afbud fra: Bo Grønvall, Eva Nielsen, Nicole Haugaard Sørensen,
_________________________________________________________________________ 
 
1.  Meddelelser  
a)  Formanden og bestyrelsen
Laila er ”forfremmet” til formand i Bo’s fravær
TP og Laila mødes snarest og kigger på opgaverne 
 
b) Medarbejdere 
Alle har haft godt af ferie og kommet stille og roligt i gang igen, 

c)   Elever 
intet nyt 

d)   Skoleledelsen  
 Personalesituation.   
 Elevsituation. Fire visiteringer siden sommerferien 
 MUS 
 Økonomi  

 
2.   Forberede dialogmødet 
 Dagsorden fra forvaltning vedhæftes
Repræsentant fra bestyrelsen: Ann og Gitte
Drøftet hovedpunkter og ser i fællesskab frem til mødet.

3.  Serviceniveau vedr. sfo
Politisk er det besluttet, at børn i specialområdet kan gå i sfo til og med 6. klasse. Vi har indtil nu 
haft en praksis med at give dispensation til børn ud over 6. klasse, når forældre har ønsket det. Ifm. 
Forespørgsel om ekstra bevilling til meget personalekrævende elever, er skoleforvaltningen blevet 
gjort bekendt med fra BUT, at serviceniveauet bør overholdes. Jeg har som skoleleder brug for en 
drøftelse af konsekvenser af en sådan praksis og råd til hvordan vi evt. kan løfte den politisk.
JQ og TP orienterede. Vi blev enige om, at en egentlig drøftelse venter til vi kender de konkrete 
konditioner. TP tager problematikken op med Uddannelsesudvalget d. 5. februar
4. Kommende møder      
Punkter til kommende møde:

 
  Serviceniveau vedr. sfo
 1. maj børn 



 Dialogmødet 
 Opfølgning på udvalgsmødet 

 
5. Evt.
 
 
6. Godkendelse af referat  
godkendt

   Trine


